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Abstract (en)
[origin: CN113758533A] The invention relates to a method for determining a flow rate measurement value of a Coriolis mass flow meter, and
specifically describes and introduces a method for determining a flow rate measurement value of a Coriolis mass flow meter when a two-phase
flow of a two-phase medium with a gas phase is present in a two-phase measurement interval. The flow measurement value of the Coriolis mass
flow meter is then determined when a single-phase flow of a single-phase medium without a gas phase is present in a single-phase measurement
interval. Improved measurement accuracy in the presence of a single-phase flow and a two-phase flow may be achieved by determining a
starting time point of the two-phase measurement interval at the beginning of the two-phase flow; determining an end time point of the two-
phase measurement interval at the end of the presence of the two-phase flow; determining and at least partially storing a two-phase flow rate
measurement value of the two-phase flow in the two-phase measurement interval; in the single-phase measurement interval, solving at least one
state parameter of the single-phase medium; ascertaining a post-corrected two-phase flow rate measurement value from the stored two-phase flow
rate measurement value and from the state parameter of the single-phase medium ascertained in the single-phase measurement interval as at least
indirect input parameters of the correction calculation; outputting the corrected two-phase flow rate measurement value as a single value or as a part
of the accumulated flow rate measurement value.

Abstract (de)
Dargestellt und beschrieben ist ein Verfahren (1) zur Ermittlung von Durchflussmesswerten eines Coriolis-Massedurchflussmessgeräts (2)
beim Vorliegen einer Zweiphasenströmung eines Zweiphasenmediums mit Gasphase in einem Zweiphasenmessintervall (3) und einem daran
anschließenden Vorliegen einer Einphasenströmung eines Einphasenmediums ohne Gasphase in einem Einphasenmessintervall (4).Eine erhöhte
Messgenauigkeit beim Auftreten von Einphasen- und auch Zweiphasenströmungen kann dadurch erzielt wird, dass der Startzeitpunkt t<sub>start</
sub> des Zweiphasenmessintervalls (3) beim Einsetzen der Zweiphasenströmung bestimmt wird (11), dass der Endzeitpunkt t<sub>end</sub>
des Zweiphasenmessintervalls (3) zum Ende des Vorliegens der Zweiphasenströmung bestimmt wird (12), dass im Zweiphasenmessintervall (3)
Zweiphasen-Durchflussmesswerte q<sub>TP, meas</sub> der Zweiphasenströmung ermittelt werden und zumindest teilweise gespeichert werden
(13), dass im Einphasenmessintervall (4) wenigstens eine Zustandsgröße x<sub>SP</sub> des Einphasenmediums ermittelt wird (14), dass
aus den gespeicherten Zweiphasen-Durchflussmesswerten q<sub>TP, meas</sub> und aus der wenigstens einen im Einphasenmessintervall
(4) ermittelten Zustandsgröße x<sub>SP</sub> des Einphasenmediums als zumindest mittelbare Eingangsgrößen einer Korrekturrechnung
f<sub>corr</sub> nachträglich korrigierte Zweiphasen-Durchflussmesswerte q<sub>TP, corr</sub> ermittelt werden (15) und dass die korrigierten
Zweiphasen-Durchflussmesswerte q<sub>TP, corr</sub> als Einzelwerte ausgegeben werden oder als Teil eines kumulierten Durchflussmesswertes
m<sub>tot</sub> ausgegeben werden (16).
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